
PROTOKÓŁ NR 7/11

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 9 lutego 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 19:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska,

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Zbigniew Mazurak,

10. Zbigniew Piątek.

Nieobecny usprawiedliwiony: Mariusz Kubiak.

Nieobecny nieusprawiedliwiony: Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

11. Mirosław Górecki,

12. Grażyna Nawalaniec,

13. Andrzej Machnica,

14. Paweł Szymczyk.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Projekt Uchwały przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta Kowary z organizacjami 

pozarządowymi.

3. Projekt Uchwały zmiany budżetowej Miasta Kowary na 2011 rok.

4. Sprawy Różne.

Ad. 1 Posiedzenie komisji otworzył Przewodniczący P. A. Wrona.

Ad. 2  Projekt  Uchwały  o  organizacjach  pozarządowych jest  już  zatwierdzony  w formie budżetu, 

natomiast w związku ze zmianą przepisów należy podjąć następną Uchwałę co nie było możliwe wcześniej  

(jak w uzasadnieniu Uchwały).

Ad. 3 Kwotę 342 tys. złotych P. Skarbnik uzyskała z przesunięcia w budżecie zmniejszając wydatki w 

pozycji Gospodarki Komunalnej na pozycję ochrony środowiska, gdyż do S-ki KSWiK musi Gmina zapłacić 
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brakujący kapitał (dokapitalizowanie s-ki) – innego wyjścia nie ma. Raport zamknięcia inwestycji musi być 

zrobiony i wysłany do UE.

W trakcie głosowania 4 czł. komisji było za, 3 przeciw, 3 się wstrzymało.

Na pytanie dlaczego zamiast 300 tys. jest 1 mln w pozycji spłata kredytów, P. Skarbnik odpowiedziała że są 

do spłaty zadłużenia z zaciągniętych kredytów w końcu 2010 roku. Termin spłaty 31 marca a ponieważ nie  

było uruchomione obligacje zamieniamy więc jedno zobowiązanie na inne.

Radny P. Wrona pytał o oprocentowanie czyli podatku od czynności cywilno-prawnych tzw. PCC.

Pan Burmistrz odpowiedział że PCC płaci z reguły beneficjent czyli S-ka KSWiK.

Oszczędności  w  dziale  Gospodarka  Komunalna  powstały  w  wyniku  tańszego  przetargu  na  rewitalizację. 

Założona kwota 3 mln 900 tys. zł zmniejszyła się do kwoty 2 mln 940 tys. zł. 

Ad. 4 W sprawach różnych członkowie komisji dyskutowali ogólnie o strukturach zatrudnienia w S-

ce KSWiK o nieprawidłowościach jakie mają miejsce w KSWiK.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Budżetu Finansów i Planowania pozytywnie opiniuje projekt Uchwały w sprawie zmiany 

budżetowej Miasta Kowary na 2011 rok. (4 za, - 3 przeciw, - 3 wstrzymujące)

2. Komisja  Budżetu  Finansów  i  Planowania  pozytywnie  opiniuje  projekt  Uchwały  w  sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kowary – jednogłośnie.

Protokołowała:                                                                                                                         Przewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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